
Verslag online Jeugdraad 7 december 2021: 

• Goedkeuring verslag jeugdraad november 2021  

▪ Er wordt gevraagd naar het algemene verlies van Toernee General is? 

Gegevens zijn momenteel onbekend, wegens afwezigheid van leden. 

▪ Verder geen opmerkingen. Verslag goedgekeurd.  

 

• Klusjes update (alles op tijd doormailen) 

 

Dringende zaken mogen altijd gemaild worden naar 

gebouwenbeheer@kortenberg.be 

 

Algemene opmerking: bij fuiven geen plakband op de vloer van de sporthal 

plakken. Dit gaat er heel moeilijk af!  

 

o Nieuwe klusjes: 

o Chiro EK:  

▪  

 

o Chiro Everberg:  

▪  

 

o Scouts Kortenberg:  

▪  

 

o JH Den Aap:  

▪ Geen enkel blacklight gaat nog aan. Problemen met de 

zekering?  

 

o JH ’t Excuus:  

▪ Lamp in het mannentoilet is kapot (werd eerder al 

doorgegeven in overleg met de patrimoniumbeheerder, de 

jeugdconsulente en de voorzitter van ‘t Excuus) 

▪ Urinoir is losgebroken (werd eerder al doorgegeven in 

overleg met de patrimoniumbeheerder, de jeugdconsulente 

en de voorzitter van ‘t Excuus) 

▪ In de zekeringkast (in het kot boven) piept er iets en kan niet 

worden afgezet. Onduidelijk wat dit is en hoe dit komt.  

 

o JH Den Uyl:  

•  

 

• Toer der verenigingen  

 

Chiro Erps-Kwerps 

o Bezoek van de Sint 

o Spaketi 

o Crêpe Titaux  

 

Chiro Everberg 
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o Quiz 

o Beerpong 

o Bezoek van de Sint 

 

Scouts Kortenberg 
 

JH Den Aap 

o Beerpong  

o Klein feestje  

 

JH Den Uyl  

 

’t Excuus 

o Alles moeten aflassen. Verder ook nog niets gepland, behalve Lichtjesstoet 

misschien?  
 

JoJo 

Speelplein 

 

Jeugd Rode Kruis 

o Nog niets gedaan. Prioriteit ligt momenteel bij verplichtingen in de medische 

sector.  

 

 

• Verkiezing ondervoorzitter  

o Willem?  

• Stemming: meerderheid van de stemmen: Ja! Proficiat, Willem! 

 

• Extra coronamaatregelen voor sport 

o Zie nieuwsbrief voor verenigingen vanuit de gemeente: 

https://www.kortenberg.be/kleedkamers-tijdelijk-niet-gebruiken 

o De voorzitter vindt het jammer dat Kortenberg strenger optreedt dan de 

federale overheid (op nationaal niveau mogen kleedkamers wel nog gebruikt 

worden) en vindt deze verstrenging niet geheel gegrond. De situatie in 

Kortenberg is ook niet persé erger dan bij andere gemeentes. Advies vanuit de 

jeugdraad nodig? Wat is de mening van de jeugdraad hierin?  

o Op de website sport Vlaanderen staat: kleedkamers moeten niet verplicht 

gesloten worden, maar het gebruik ervan moet zoveel mogelijk beperkt 

worden. Er wordt geadviseerd een actieplan voor het gebruik van kleedkamers 

op te stellen (bv. al in sportkleren naar de training komen, niet langer dan 15 

minuten gebruiken, co2-meter aanwezig, tijdsslot, ventileren…). 

o Het is niet de eerste keer dat Kortenberg strenger optreedt dan anderen (ook in 

de zomer bij de evenementen bijvoorbeeld). Misschien bij de dienst Sport 

navragen wat de exacte reden is om de kleedkamers volledig af te sluiten? 

https://www.kortenberg.be/kleedkamers-tijdelijk-niet-gebruiken


o Is het echt een obstakel dat de kleedkamers gesloten worden? Gewoon thuis 

vertrekken en nadien thuis douchen.  

o We moeten ook denken aan maatschappelijk kwetsbare kinderen en jongeren 

voor wie thuis douchen misschien niet zo vanzelfsprekend is als het voor ons 

is. De praktijk toont dat zij niet altijd nood hebben aan een douche of deze van 

de kleedkamers gebruiken.  

o Wat zegt de sportraad hier zelf over?  

o Gek dat de kleedkamers gesloten worden als daar dezelfde regels gelden als in 

het sportgebouw op zich (mondmasker ophouden tenzij tijdens actief sporten 

of onder de douche zelf).  

o De meningen zijn verdeeld. Besluit: we stemmen: de helft vindt dat we iets 

moeten ondernemen, de andere helft wil het hierbij laten. De helft is misschien 

niet overtuigend genoeg -> Voorlopig parkeren.   

 

• Betaling nutskosten stand van zaken 

o Er zitten heel veel verschillen op de betalingen en wie wat wel/niet zelf betaalt.  

o De voorzitter vroeg bij iedereen facturen op. Niemand heeft deze bezorgd. Dus 

normaals een warme oproep om deze facturen op te snorren!!! Exacte cijfers 

werken beter in adviezen.   

o De voorzitter belde wel eens rond naar iedereen. Een klein overzichtje:  

• EK betaalt niets van nutskosten.  

• Flurk betaalt niets van nutskosten.  

• Scouts betaalt enkele elektriciteit 

• Excuus betaalt 50 euro per maand, want zitten mee op de meter van GC 

Colomba 

• Den Uyl: ongeveer 2000 euro per jaar  

• Den Aap: ongeveer 1500 à 1600 euro per jaar  

o Idee van het bestuur: elke jeugdvereniging betaalt een jaarlijkse huurprijs, de 

gemeente dan alle nutskosten.  

o Werkgroepje zat al eens samen. Ideeën in grote lijnen:  

• Plan A:  

• bij het bestuur aangeven dat jeugd niets hoeft te betalen. 

Verwijzing naar memorandum (jeugd vraagt meer 

ondersteuning, jeugdhuizen meer financiële ademruimte, niet 

besparen op werkingskosten van de verenigingen).  

• Plan B:  

• verschil tussen jeugdhuizen en jeugdverenigingen laten varen en 

gelijk behandelen, dus jeugdhuizen niet meer laten betalen dan 

een jeugdbeweging.  

• Bezorgdheid rond ecologie: als jeugd niets moet betalen, wat 

dan met zuinig gebruik van water, verwarming…?  

• Idee om een nulmeting te doen van het huidig gebruik. Als je 

minder verbruikt -> beloning door een korting te geven. Als je  

veel verbruikt –> extra bij betalen.  

• Systeem samen uitwerken, dus gemeente in samenspraak met 

jeugd.  

• Huidig systeem van verwarming laten draaien tussen 14 en 17u 

op zondagmiddag is niet handig. Lokalen zijn pas warm tegen 

het einde van de dag -> toch nog eens bekijken met de 



patrimoniumbeheerder? Tijden meer in samenspraak met 

gebruikers bepalen. Verwarming is ook enkel op zondag 

ingesteld. Wat als er op andere momenten een evenement is (bv. 

Spaketi op zaterdag). 

• Is enkel van toepassing bij Chiro EK. Chiro Fluk kan 

thermostaat zelf regelen, scouts KO kan het ook zelf regelen, 

ketel valt wel eens uit. 

• Stemming: gaan we allereerst voor plan A? Meerderheid is 

akkoord. Pieter schrijft een advies voor plan A.  

• Is plan B ook een goed idee? Wie is akkoord? Ook hier de 

meerderheid die voorstander is. We werken hierop verder als 

plan A wordt afgeketst.  

• Schepen Vannerem deelt haar bezorgdheid dat plan A niet echt 

realistisch is. Het bestuur zal op één of andere manier toch een 

verantwoordelijkheid/vergoeding verwachten. 

• Pieter wil het advies toch graag schrijven om de redenering en 

argumenten vanuit de jeugd(raad) op tafel te leggen. Hij hoopt 

dat het gemeentebestuur ook duidelijk haar redenering en 

argumenten weergeeft als het advies negatief beantwoord 

zal worden zodat deze zaken meegenomen kunnen worden in 

de uitwerking van plan B.  

• Wordt zeker vervolgd!  

 

 

• Stand van zaken restfonds  

o Pullen zijn 325,73 euro 

o 1574,27 over => 196 euro per vereniging (3 JH, 3JB, JoJo & JrK => 8 

verenigingen). JrK heeft dit budget eigenlijk niet echt nodig, want krijgen 

budget van het Rode Kruis.  

o Nieuwe berekening: elke jeugdvereniging heeft 224 euro te besteden aan 

duurzamer materiaal 

o Indienen tegen 14/12 (even snel schakelen dus!) 

o Deze info wordt doorgegeven aan de scouts 

 

• Nieuw jeugdraadjaar 

o De voorzitter overloopt de huidige ledenlijst en past aan wie er niet meer bij is 

en/of wie dit jaar aansluit. 

o De meest actuele ledenlijst is te vinden op de google drive.   

 

• Evenementen WG: hoe aanpakken? 

o Er zijn enkele oud-jeugdraders die goesting hebben om enkele 

zaken/evenementen te organiseren (bv. zware bierenavond, iets voor zesde 

leerjaren, cantus voor jeugdverenigingen..).  

o Hoe pakken we dit aan? Hoe behouden we voeling met de echte jeugdraad en 

dat de samenhang blijft bestaan?  

▪ Er zijn huidige jeugdraadleden die ook graag in deze werkgroep willen 

zitten en misschien kunnen terugkoppelen aan de jeugdraad?  

▪ De werkgroep vergadert op eigen ritme en naar de aanloop van het 

evenement wordt er zeker gezorgd voor informatie-uitwisseling.  



▪ Op de jeugdraad wordt regelmatig teruggekoppeld waarmee de 

werkgroep bezig is.  

 

• Communicatie events binnen de verenigingen: Facebook groep/insta   

o Facebook lang niet meer zo veel gebruikt. Insta wordt veel meer gebruikt.  

o Een groep op Facebook is makkelijker.  

o Is het of-of of kunnen we beide combineren?  

o Hoe vermijden we dat iedereen zomaar allerlei kan posten? Iemand zou de 

binnenkomende posts moeten beheren om het overzicht te bewaren. Misschien 

1 iemand per vereniging toegang geven?  

o Wel zorgen voor een zelfde lay-out: Een standaardtekst of sjabloon opmaken 

dat men gewoon moet overnemen en aanvullen met specifieke gegevens over 

het eigen evenement.  

o We parkeren dit tot we hierover fysiek kunnen nadenken (jeugdraadweekend?) 

 

• Bedanking TG: wat nu?  

o De bedanking van 3/12 ging niet door o.w.v. Corona. Hoe kunnen we het 

subsidiebudget toch nog gebruiken in 2021?  

• Den Aap koopt nu al 2 vaten aan.  

• Met de rest van het budget -> Cadeaubonnen aankopen van 

Colruyt/Van Zon/… om later dan inkopen te kunnen doen voor een 

bedanking (hapjes). Pieter zoekt dit verder uit. 

 

• Varia 

  

o Terugkoppeling nodig vanuit de overlegmomenten met de 

uitvoeringsdiensten?  

• Niet echt. Elke vereniging is aan bod kunnen komen.  

 

o Jeugdraadweekend:  

• Al twee jaar niet kunnen plaatsvinden door Corona.  

• Nieuw datumvoorstel: 15-17 april? 

 

o Terugkoppeling Kindergemeenteraad november 

 

• De sessie in november draaide rond een participatietraject over het 

klimaatactieplan (begeleid vanuit dienst Duurzaamheid in 

samenwerking met een externe organisatie). Dit was de eerste van in 

totaal drie sessies. Wordt vervolgd in januari en februari.  

 

o Fuifcoach: 

• Doodle werd opgesteld om een datum te bepalen: 

https://doodle.com/poll/zs5yc8fvusz8paks?utm_source=poll&utm_med

ium=link 

• Nadien gaat de voorzitter met deze data naar Pivo om een datum vast te 

kunnen leggen. 

• Vraag gerust eens na bij de eigen achterban.  
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o Jaks: Voor 20/12 online invulformulier fiksen voor de maand februari. Zie: 

https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren 

 

o Volgende JR:  

• Dinsdag 4 januari bij Chiro EK (of misschien online, af te wachten…).  

• Zal een korte jeugdraad zijn wegens examens.  

 

o Varia:  

▪ Er wordt gevraagd om vraagt om rekeningen, facturen,… van Toernee 

General heel snel door te sturen. De begroting moet afgerond worden.  

▪ JoJo heeft te horen gekregen dat hun activiteiten niet mogen doorgaan 

tijdens de kerstvakantie omdat ze onder jeugd vallen en niet onder 

sport. Activiteiten volledig buiten mogen sowieso wél plaatsvinden. 

Ook een intensieve sportactiviteit zou mogen en zelfs binnen. Rare 

kronkels sowieso! Het is aangeraden om sowieso veel buiten te doen.  

▪ Jojo heeft een soort van cinema gepland. Dit zal wel geannuleerd 

worden. Moet de huurkosten voor Berkenhof betaald worden? Geen 

idee, best mailen naar cultuur@kortenberg.be 

▪ Victor is blij dat hij bij de jeugdraad gekomen is, maar hoopt om de 

volgende fysiek te kunnen en mogen beleven. Hij is niet de enige 

alleszins ☺.  

▪ Willem vraagt of iedereen zijn camera zou kunnen opzetten tijdens een 

online vergadering. Dat is aangenamer.  

 

o Wat gaat iedereen doen komende weken?  

▪ JH Den Aap:  

• Kerstbar 

▪ JH ’t Excuus:  

• Misschien lichtjesstoet?  

▪ Chiro Everberg:  

• Kerstboomverkoop 

 

 

 

Volgende jeugdraad: 4 januari om 20u 
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